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Rada Miejska 

Rakoniewic 

 

PROTOKÓŁ  Nr  XXII/2020 

 

z XXII sesji VIII kadencji Rady Miejskiej Rakoniewic, która odbyła się w dniu  

17 grudnia 2020 r., w sali sesyjnej Rady Miejskiej Rakoniewic, im. Florentyny  

i Marcelego hr. Czarneckich, Osiedle Parkowe 1, w Rakoniewicach. 

Obrady rozpoczęto w dniu 17 grudnia 2020 r., o godz. 13:00,  

zakończono w dniu 17 grudnia 2020 r., o godz. 15:50. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 14 radnych, 

nieobecnych – 1 radny. 

 

Radni nieobecni, a nieusprawiedliwieni na podstawie § 3 ust. 2 uchwały Nr V/42/2019 Rady 

Miejskiej Rakoniewic, z dnia 27.03.2019 r.: 

- Leszek Joksz 

Radni nieobecni – usprawiedliwieni : 

- 0 

Spoza Rady udział w sesji wzięli : 

1. dr Gerard Tomiak – Burmistrz Rakoniewic 

2. Arkadiusz Pawłowski – Zastępca Burmistrza Rakoniewic 

3. Jarosław Marciniak – Sekretarz Gminy 

4. Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy 

5. Bartosz Krzyżanowski  – Radca Prawny 

6. Paweł Sobecki – Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej 
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Przyjęto uchwały Sprawozdanie z wykonania uchwał 

Nr uchwały 
Na której stronie 

protokołu 

Nr uchwały, której 

dotyczy sprawa 

Na której stronie 

protokołu 

 

XXII/165/2020 

XXII/166/2020 

XXII/167/2020 

XXII/168/2020 

XXII/169/2020 

XXII/170/2020 

XXII/171/2020 

 

 

 

11 – 13 

13 – 15 

15 – 16 

16 – 18 

18 – 19 

19 – 20 

20 – 22 
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Proponowany porządek obrad : 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o złożonych zapytaniach i interpelacjach i odpowiedziach na nie. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Zapytania, wnioski i informacje sołtysów. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

8. Przyjęcie planu pracy Rady na rok 2021. 

9. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji za 2020 rok oraz zatwierdzenie planów pracy 

Komisji na rok 2021 r. 

a. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2020 

b. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego za rok 2020 

c. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych za rok 2020 

d. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego za rok 2020 

e. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji za rok 2020 

f. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021 

g. Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego na rok 

2021 

h. Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2021 

i. Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego na rok 2021 

10. Podjęcie Uchwał w sprawie : 

a. nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Rakoniewice 

b. uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Rakoniewice 

c. zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców na terenie gminy 

Rakoniewice 

d. zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

e. zmiany uchwały Nr XII/102/2019 Rady Miejskiej Rakoniewic, z dnia 20 grudnia 2019 r., 

w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2020-2023 

11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2021 

- 2024. 

12. Podjęcie uchwały budżetowej na 2021rok : 

a. odczytanie projektu uchwały budżetowej, 

b. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej 

c. odczytanie opinii Komisji Rady o projekcie budżetu 

d. wyrażenie stanowiska przez Burmistrza w sprawie wniosków zawartych w opiniach 

Komisji Rady 
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e. odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przez radnych przed rozpoczęciem sesji, a 

nie uwzględnionych w projekcie budżetu 

f. przedstawienie autopoprawek Burmistrza do projektu budżetu 

g. dyskusja nad projektem budżetu 

h. głosowanie nad autopoprawkami Burmistrza do projektu budżetu 

i. głosowanie wniosków Komisji Rady nie uwzględnionych przez Burmistrza w 

autopoprawkach i pozostałych zgłoszonych wniosków 

j. głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad. 
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Przebieg XXII sesji Rady Miejskiej Rakoniewic 

z dnia 17 grudnia 2020 r. 

 

Pkt 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji dokonał Krzysztof Krawczyk – Przewodniczący Rady Miejskiej  

Rakoniewic. Powitał radnych, zaproszonych gości i pozostałe osoby obecne na sesji. 

Stwierdzając prawomocność obrad Przewodniczący poinformował, że na ustawowy skład 15 

radnych w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może 

obradować i podejmować uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Pkt 2. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek o zmianę 

porządku obrad.  

Nie zgłoszono żadnych wniosków, w związku z czym Przewodniczący poinformował, że na 

sesji obowiązuje ustalony wcześniej porządek obrad. 

 

Pkt. 3. Informacja o złożonych zapytaniach i interpelacjach i odpowiedziach na nie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że od ostatniej sesji zwykłej tj. od 25 listopada 2020 r. 

nie wpłynęło żadne zapytanie ani nie złożono żadnych interpelacji. 

 

Pkt 4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić zapytanie, interpelację lub 

wniosek.  

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

Pkt 5. Zapytania, wnioski i informacje sołtysów. 

Do dnia sesji, do biura Rady nie wpłynęła od sołtysów żadna informacja, wniosek czy 

zapytanie, które miałyby zostać przedstawione na sesji 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

Pkt 6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z zagrożeniem związanym z wirusem 

SARS-COV-2 od ostatniej sesji nie uczestniczył w żadnych spotkaniach ani uroczystościach. 
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Pkt 7. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Rady oddał głos Burmistrzowi Rakoniewic – dr. Gerardowi Tomiakowi. 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu).  

 

Radna Gabriela Cielecka złożyła podziękowania Arkadiuszowi Pawłowskiemu – Zastępcy 

Burmistrza, sołtysom i wszystkim tym, którzy pomogli w przeprowadzeniu akcji „Świąteczny 

Patrol”.  

 

Radni do przedstawionego sprawozdania nie zgłosili pytań ani wniosków.  

 

Pkt 8. Przyjęcie planu pracy Rady na rok 2021. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany plan pracy Rady Miejskiej Rakoniewic na 

rok 2021.  

Radni nie zgłosili innych propozycji ani żadnych wniosków do proponowanego planu pracy.  

Przewodniczący Rady poddał przyjęcie planu pracy Rady pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie planu pracy Rady na rok 2021. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że plan pracy Rady na rok 2021 został przyjęty (plan pracy 

Rady stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

Pkt. 9. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji za 2020 rok oraz zatwierdzenie 

planów pracy Komisji na rok 2021 r. 

W pierwszej kolejności Rada przystąpiła do przyjęcia sprawozdań z działalności stałych 

Komisji Rady w 2020 roku. 
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a) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej przedstawiła Przewodnicząca Komisji – 

Halina Wajs. Radni nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. 

Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

b) Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego przedstawił Przewodniczący Komisji - radny Marek Maćkowiak. Radni 

nie zgłosili żadnych pytań do przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący Rady 

poprosił o formalne przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia 

Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego za rok 2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu).   
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c) Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych przedstawiła radna 

Gabriela Cielecka – Przewodnicząca Komisji Radni nie zgłosili żadnych pytań do 

przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie 

sprawozdania z działalności Komisji.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw 

Społecznych za rok 2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu).   

 

d) Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego przedstawił 

Wiesław Borowski – Przewodniczący Komisji. Radni nie zgłosili żadnych pytań do 

przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie 

sprawozdania z działalności Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska 

Naturalnego za rok 2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
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e) Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji – Halina Wajs.  Radni nie zgłosili żadnych pytań do 

przedstawionego sprawozdania. Przewodniczący Rady poprosił o formalne przyjęcie 

sprawozdania z działalności Komisji. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji 

za rok 2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

W dalszej części posiedzenia Rada przystąpiła do zatwierdzenia planów pracy Komisji 

na rok 2021 

 

f) Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021 przedstawiła Przewodnicząca Komisji – 

Halina Wajs. Radni nie zgłosili żadnych uwag ani pytań do przedstawionego planu pracy. 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Komisji Rewizyjnej pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Krzysztof 

Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz 

Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Kalemba  

Radny Wiesław Kalemba nie miał możliwości oddania głosu za pomocą urządzenia  

w związku z awarią systemu. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady radny oznajmił, że oddaje głos „ZA”. 
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NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji na rok 2021 (plan 

pracy Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

g) Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego  

na rok 2021 przedstawił Przewodniczący Komisji – Marek Maćkowiak. Radni nie zgłosili 

żadnych pytań do przedstawionego planu pracy. Przewodniczący Rady poddał plan pracy 

Komisji Budżetowej pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego na rok 2021 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Krzysztof 

Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, Dariusz 

Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Kalemba 

Radny Wiesław Kalemba nie miał możliwości oddania głosu za pomocą urządzenia  

w związku z awarią systemu. 

Na pytanie Przewodniczącego Rady radny oznajmił, że oddaje głos „ZA”. 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji na rok 2021 (plan 

pracy Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

h) Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2021 przedstawiła 

Przewodnicząca Komisji - Gabriela Cielecka. Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Komisji Oświaty pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2021 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji na rok 2021 (plan 

pracy Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

i) Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego na rok 2021 przedstawił 

Przewodniczący Komisji – Wiesław Borowski. Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

Przewodniczący Rady poddał plan pracy Komisji Rolnictwa pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego na rok 

2021 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła plan pracy Komisji na rok 2021 (plan 

pracy Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Pkt 10. Podjęcie Uchwał:  

A) Projekt uchwały w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Rakoniewice 

przedstawił Krzysztof Krawczyk – Przewodniczący Komisji ds. Wyróżnień Honorowych. 

W § 7 ust. 1 uchwały nr XXXVII/279/2018 Rady Miejskiej Rakoniewic z dnia 6 czerwca 

2018 r. w sprawie statutu Gminy Rakoniewice ustanowiono dwa wyróżnienia honorowe 

Gminy Rakoniewice, a mianowicie Honorowe Obywatelstwo Gminy Rakoniewice oraz tytuł 

„Zasłużony dla Gminy Rakoniewice”. 

Rada Miejska Rakoniewic uchwałą nr XV/110/2020 z dnia 03 kwietnia 2020 r. ustaliła zasady 

i tryb przyznawania Honorowego Obywatelstwa Gminy Rakoniewice oraz tytułu „Zasłużony 

dla Gminy Rakoniewice”. 



12 

 

Regulamin przewiduje możliwość składania wniosków przez : 

1) Burmistrza Rakoniewic; 

2) Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3) stałą Komisję Rady Miejskiej; 

4) grupę co najmniej 5 radnych Rady Miejskiej; 

5) Rady Sołeckiej lub Zarząd Osiedla; 

6) organizacje pozarządowe, 

7) gminne jednostki organizacyjnej; 

8) grupę co najmniej 50 mieszkańców Gminy, mających pełną zdolność do czynności 

prawnych. 

Wniosek grupy 5 radnych o nadanie Panu Henrykowi Basińskiemu  tytułu  „Zasłużony dla 

Gminy Rakoniewice” wpłynął do Urzędu Gminy w dniu 05.10.2020 r. Zgodnie 

z obowiązującym regulaminem wniosek rozpatrzyła Komisja ds. Wyróżnień Honorowych. 

Pan Henryk Basiński – mieszkaniec Rostarzewa - był założycielem i pierwszym 

kapelmistrzem Szkolnej Orkiestry Dętej, a później Młodzieżowej Orkiestry Dętej 

z Rostarzewa – urodzony 23 lutego 1945 r., zmarł 1 maja 2006 r. Nauczyciel, wychowawca 

młodzieży, społecznik, działacz samorządowy i sportowy – rozbudził w wychowankach 

zainteresowanie muzyką oraz grą na instrumentach dętych. Komisja, po rozpatrzeniu 

wniosku, wydała opinię pozytywną w sprawie przyznania Panu Henrykowi Basińskiemu 

tytułu „Zasłużony dla Gminy Rakoniewice”. Niewątpliwie działalność zawodowa oraz 

społeczna Henryka Basińskiego zasługuje na wyróżnienie tym tytułem. Takie są też 

postanowienia projektu uchwały. 

 

Radna Gabriela Cielecka – członek Komisji ds. Wyróżnień Honorowych poinformowała, że 

w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Rakoniewice” zostały złożone jeszcze trzy 

wnioski : dla Krzysztofa Żegockiego, dla Zenona Zająca, dla Floriana Andrzejewskiego. 

Profile tych osób zostaną umieszczone w galerii Regionalnej Izby Pamięci, w rostarzewskim 

ratuszu.   

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Rakoniewice – Uchwała 

XXII/165/2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXII/165/2020 w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Rakoniewice 

stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Burmistrz Rakoniewic dr Gerard Tomiak podziękował radnym za podjęcie pierwszej uchwały 

w sprawie nadania tytułu „Zasłużony dla Gminy Rakoniewice”. Przypomniał, że postać pana 

Henryka Basińskiego jest znana nie tylko w Rostarzewie, Gminie, czy Powiecie, ale również 

szerzej. W tym roku pan Henryk Basiński obchodziłby 75. urodziny. Burmistrz wyraził 

nadzieję, że do galerii będą dołączały kolejne postacie zasłużone dla Gminy. Zaznaczył, że 

należy pamiętać o cienkiej granicy pomiędzy osobą znaną, popularną a zasłużoną.   

B) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice przedstawił Paweł Sobecki – 

Kierownik Wydziału Gospodarki Gminnej. 

Zgodnie z art. 3 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2020 r. poz. 293 ze zm.) kształtowanie i prowadzenie polityki 

przestrzennej na terenie gminy, w tym uchwalanie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego, należy do zadań własnych gminy. Studium jest 

dokumentem obligatoryjnym, który każda Gmina musi posiadać.  

W uchwale Nr XV/86/2016 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 8 marca 2016 r. w 

sprawie aktualności studium oraz planów miejscowych Gminy Rakoniewice stwierdzono 

potrzebę aktualizacji dotychczas obowiązującego studium, zatwierdzonego uchwałą Nr 

XIX/115/2000 Rady Miejskiej w Rakoniewicach z dnia 27 kwietnia 2000 r., zmienionego 

uchwałą nr XXXIII/339/2005 Rady Miejskiej Gminy Rakoniewice z dnia 25 listopada 2005 

r., uchwałą Nr XXV/177/2012 z dnia 12 listopada 2012 r. i uchwałą Nr XXIX/216/2013 Rady 

Miejskiej Gminy Rakoniewice z dnia 27 marca 2013 r.  

Wpływ na potrzebę sporządzenia nowego Studium miały zmiany obowiązujących przepisów 

prawa, które nastąpiły w ostatnich latach. Ponadto zaszły zmiany w zagospodarowaniu 

przestrzennym gminy, wynikające z wydanych decyzji o warunkach zabudowy i 

zagospodarowania terenu. Konieczne było także określenie priorytetów w zakresie rozwoju 

przestrzennego gminy. Z tych względów w dniu 27 marca 2019 roku Rada Miejska 

Rakoniewic podjęła uchwałę nr V/40/2019 w sprawie przystąpienia do sporządzenia studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice. 

Zgodnie z art. 11 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym (t.j. Dz. U. z 2020 r., poz. 293 ze zm.) oraz art. 39 ust.1 ustawy z dnia 3 

października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 

społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko (t.j. Dz. 

U. z 2020 r. poz. 283 ze zm.) po podjęciu uchwały o przystąpieniu, Burmistrz Rakoniewic 

ogłosił w prasie i w sposób zwyczajowo przyjęty o przystąpieniu do sporządzenia Studium 

oraz zgodnie z art. 11 pkt 2 ww. ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 

zawiadomił o tym instytucje odpowiedzialne za opiniowanie i uzgadnianie projektu Studium. 

Zebrane wnioski posłużyły do określenia założeń Studium. Zgodnie z art. 11 pkt 4 i 5 ww. 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym projekt Studium wraz prognozą 

oddziaływania na środowisko uzyskał wymagane opinie i uzgodnienia. Po wprowadzeniu 
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zmian wynikających z uzyskanych opinii i dokonanych uzgodnień, zgodnie z art. 11 pkt 7 i 8 

ww. ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz art. 39 ust. 1 ww. ustawy 

o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie 

środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko, projekt Studium został wyłożony 

do publicznego wglądu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko, w terminie od 26 

października 2020 r. do 17 listopada 2020 r., a w dniu 9 listopada 2020 r. odbyła dyskusja 

publiczna. Ponadto w dniu 30 listopada 2020 r. zorganizowane zostało dodatkowe spotkanie 

konsultacyjne. W wyznaczonym terminie tj. do dnia 9 grudnia 2020 r. wpłynęły uwagi do 

projektu Studium. Część z nich Burmistrz postanowił uwzględnić, a część odrzucić. 

Wszystkie czynności związane ze sporządzeniem projektu Studium zostały przeprowadzone 

zgodnie z zakresem i trybem określonym w w/w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu 

przestrzennym. 

Projekt Studium, przedkładany do uchwalenia wyznacza priorytety rozwoju przestrzennego 

gminy i może stanowić podstawę do tworzenia miejscowych planów zagospodarowania 

przestrzennego. 

W projekcie uchwały postanawia się uchwalić studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice. Integralną częścią Studium jest: 

1) tekst Studium, stanowiący załącznik nr 1 do niniejszej uchwały; 

2) rysunek Studium – Uwarunkowania przestrzenne, stanowiący załącznik nr 2 do niniejszej 

uchwały; 

3) rysunek Studium – Kierunki zagospodarowania przestrzennego, stanowiący załącznik nr 3 

do niniejszej uchwały 

4) rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag, stanowiące załącznik nr 4 do niniejszej 

uchwały. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

 

Najpierw Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie odrzucenie nieuwzględnionych 

przez Burmistrza Rakoniewic uwag do studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: głosowanie za odrzuceniem nieuwzględnionych przez Burmistrza 

Rakoniewic uwag do studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Rakoniewice 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania nieuwzględnione przez Burmistrza 

Rakoniewic uwagi do studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Rakoniewice zostały odrzucone przez Radę Miejską Rakoniewic  
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Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie. projekt uchwały  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice – Uchwała XXII/166/2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXII/166/2020 w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

C) Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców na terenie gminy Rakoniewice przedstawił Burmistrz Rakoniewic –  

dr Gerard Tomiak. 

Art. 7 ust. 1 i ust. 2 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych określa zwolnienia ustawowe 

w podatku od nieruchomości. Na podstawie art. 7 ust. 3 ustawy o podatkach i opłatach 

lokalnych rada gminy, w drodze uchwały, może wprowadzić inne zwolnienia przedmiotowe 

od podatku od nieruchomości niż określone w art. 7 ust. 1 tej ustawy oraz 

w art. 10 ust. 1 ustawy z dnia 2 października 2003 r. o zmianie ustawy o specjalnych strefach 

ekonomicznych i niektórych ustaw. 

Celem niniejszej uchwały jest pobudzenie rozwoju gospodarczego Gminy Rakoniewice, 

w szczególności poprzez zachęcenie do inwestowania przedsiębiorców, którzy działają już na 

terenie gminy oraz przyciągnięcie nowych przedsiębiorców. 

Ożywienie gospodarki może nastąpić między innymi poprzez zaproponowanie 

przedsiębiorcom zwolnień z podatku od nieruchomości w odniesieniu do nowych inwestycji. 

Wielkość zwolnienia i czas jego trwania określa niniejsza uchwała. 

Zgodnie z art.7 ust. 3 ustawy z dnia 30 kwietnia 2004r. o postępowaniu w sprawach 

dotyczących pomocy publicznej (tj. Dz.U. z 2020, poz. 708) projekt niniejszej uchwały został 

zgłoszony Prezesowi Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów (Pl. Powstańców 

Warszawy 1, 00-950 Warszawa) w dniu 18 listopada 2020 roku. Prezes Urzędu Ochrony 

Konkurencji i Konsumentów pismem z dnia 16.12.2020 r. (przesłanym za pośrednictwem 

poczty elektronicznej) poinformował, że  nie zgłasza zastrzeżeń do projektu uchwały. 

 

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców na 

terenie gminy Rakoniewice – Uchwała XXII/167/2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXII/167/2020 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców na terenie gminy Rakoniewice stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

E) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok przedstawiła 

Teresa Kmiecik – Skarbnik Gminy. Proponowane zmiany dotyczą : 

Załącznik nr 1  - dochody  -   zmniejszenie o kwotę : 266.000  zł 

 

Dz. 010 Rolnictwo i łowiectwo 

Rozdz. 01095 Pozostała działalność    

Zmniejszenie dochodów w § 0770 o kwotę : 44.000 zł z tytułu odpłatnego nabycia prawa 

własności, nie będzie sprzedaży gruntów rolnych , działka dz. 38 o pow. 0,1200 ha w m. 

Głodno i działka 174 o pow. 0,7600 ha obręb Tarnowa, działka Rostarzewo.  

Dz. 700  Gospodarka mieszkaniowa  

Rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami 

Zmniejszenie dochodów majątkowych w § 0770 o kwotę : 286.000 zł  

Nie będzie wykonany plan z tytułu sprzedaży składników majątkowych , planowany przetarg 

na 11 grudnia 2020, podpisanie aktów notarialnych w styczniu 2021 stąd zmniejszenie 

dochodów.  

Dz. 758 Różne rozliczenia 

Rozdz. 75801 Część oświatowa subwencji ogólnej dla jst. 

Na podstawie pisma Ministra Finansów , Funduszy i Polityki Regionalnej pismo nr ST5 – 

4750- 6/2020  z dnia 27.11.2020 r. wprowadza się zwiększenie subwencji oświatowej o 

kwotę: 64.000 zł.(jednorazowe dofinansowanie zakupu usługi dostępu do internetu, sprzętu 

przydatnego w prowadzeniu zajęć realizowanych z wykorzystaniem metod i technik 

kształcenia na odległość lub innego sposobu realizacji tych zajęć).  

 

Załącznik nr 2  wydatki   -   zwiększenie o kwotę :  64.000  zł 

 

Dz. 700 Gospodarka mieszkaniowa  

Rozdz. 70005 Gospodarka gruntami i nieruchomościami  

Zwiększenie wydatków w § 4300 – 3.000 zł (koszty utrzymania mieszkań komunalnych).   

Rozdz. 71035 Cmentarze 
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Zwiększenie wydatków o kwotę : 6.200 zł w tym: § 4260  - 200 zł, § 4300 – 6.000 zł (zakup 

energii, bieżące utrzymanie obiektu kaplicy cmentarza komunalnego).  

Dz. 801 Oświata i Wychowanie   

Rozdz. 80101 Szkoły podstawowe  

Zwiększenie wydatków  o kwotę : 64.000 zł dla jednostek oświatowych z otrzymanej 

dodatkowej kwoty subwencji oświatowej, w tym § 3020 Jabłonna – 12.500 zł , Łąkie – 2.999 

zł , Rostarzewo – 9.500 zł, Ruchocice – 6.419,83 zł , Rakoniewice – 23.097,92 zł. § 4240 

Jabłonna – 2.000 zł , Łąkie – 2.001 zł, Rostarzewo – 1.500 zł, Ruchocice – 80,17 zł , 

Rakoniewice – 3.902,08 zł  

Szkoła Rostarzewo  

Zwiększenie wydatków w § 4270 o kwotę :   5.535 zł (remont kominów wentylacyjnych). 

Wydatki majątkowe  

Nowy zakup inwestycyjny w § 6060 o kwotę : 14.300 zł  „zakup maszyny czyszczącej”.  

Dz.  852 Pomoc społeczna 

Rozdz. 85202 Domy Pomocy Społecznej   

Zmniejszenie w § 4330 o kwotę : 8.000 zł (dostosowanie poziomu środków do zakresu 

realizowanych zadań)    

Rozdz. 85214  Zasiłki okresowe, celowe i pomoc w naturze oraz składki na ubezpieczenia 

emerytalne i rentowe  

Zmniejszenie w § 3110 o kwotę : 8.000 zł (dostosowanie poziomu środków do zakresu 

realizowanych zadań)    

Dz. 855 Rodzina   

Rozdz. 85508 Rodziny zastępcze   

Zmniejszenie w § 4330 o kwotę : 13.035 zł (dostosowanie poziomu środków do zakresu 

realizowanych zadań)    

 

Zmiany w załączniku nr 2 wydatki oraz  w załączniku nr 9 dochody z opłat i kar 

pieniężnych oraz finansowane nimi wydatki na ochronę środowiska i gospodarkę wodną  

 

Dz. 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Rozdz. 90004 Utrzymanie zieleni w miastach i gminach  

Zmniejszenie wydatków w § 4300 o kwotę : 8.000 zł   

Rozdz. 90005 Ochrona powietrza  

Zmniejszenie wydatków w § 4300 o kwotę : 8.000 zł  (nie będzie usługi dronem)  

Rozdz. 90026 Pozostałe działania związane z gospodarką odpadami    

Zwiększenie wydatków w § 4300 o kwotę: 16.000 zł (na utrzymanie składowiska odpadów w  

Goździnie). 

 

Przychody budżetu  

Deficyt w niniejszej uchwale to kwota : 330.000,00  zł  sfinansowany wolnymi środkami jako 

nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikająca z rozliczeń 

wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych, o których 

mowa w art.217 ust.2 pkt.6 ustawy o finansach publicznych.   

 

Po zmianach na powstały deficyt w kwocie : 3.691.209,40 zł, uruchomione są wolne środki 

jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikająca z rozliczeń 

wyemitowanych papierów wartościowych, kredytów i pożyczek z lat ubiegłych, o których 

mowa w art.217 ust.2 pkt.6 ustawy o finansach publicznych : 3.630.000,00 oraz  przychodami 

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z 

rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach : 61.209,40 zł.  
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Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok – Uchwała 

XXII/168/2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXII/168/2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

F) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XII/102/2019 Rady Miejskiej 

Rakoniewic, z dnia 20 grudnia 2019 r., w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2020-2023 przedstawiła Skarbnik Gminy. 

W niniejszej uchwale dokonuje się następujących zmian Uchwały Nr XII/ 102/2019  Rady 

Miejskiej Rakoniewic z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie: Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2020 –  2023 

 

Zmiany w załączniku Nr 1 pn. „ Wieloletnia Prognoza Finansowa”  

pkt. 1. Dochody ogółem  - zwiększa się  o : 221.930 zł , w tym : 

pkt.. 1.1. dochodów bieżących zwiększa się o 551.930 zł  z tego :  

pkt. 1.1.3. z subwencji ogólnej zwiększa się o : 64.000 zł , 

pkt. 1.1.4. z tytułu dotacji i środków przeznaczonych na cele bieżące  zwiększa się o :  

487.930  zł , 

pkt. 1.2 dochody majątkowe   - zmniejsza się  o : 330.000  zł , 

w tym : pkt. 1.2.1 ze sprzedaży majątku - zmniejsza się  o : 330.000 zł  

 

pkt. 2. Wydatki ogółem  – zwiększa się o :  551.930 zł, w tym :   

pkt. 2.1. wydatki bieżące zwiększa się o : 537.630 zł   

pkt.2.1.1 na wynagrodzenia i składki od nich naliczane zwiększa się o :  1.800 zł              

pkt. 2.2. wydatki majątkowe zwiększa się o :  14.300 zł   

pkt. 2.2. 1 inwestycje i zakupy inwestycyjne …. zwiększa się o :  14.300 zł   

 

pkt. 3. Wynik budżetu po zmianach ujemny :  zwiększa się o 330.000  zł  

poz. 4 Przychody budżetu – zwiększa się o kwotę : 330.000 zł   z tego :  
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pkt. 4.3. i 4.3.1 wolne środki o których mowa w art.217 ust.2 pkt.6  zwiększa się o 330.000 zł 

w tym na pokrycie deficytu budżetu o : 330.000 zł  

 

W wyniku dokonanych powyższych zmian w załączniku nr 1 zmieniły się relacja 

zrównoważenia wydatków bieżących, o której mowa w art.242 ustawy oraz  wskaźnik spłaty 

zobowiązań.  

 

Do wieloletniej prognozy finansowej dołączono objaśnienia przyjętych wartości.  

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag ani wniosków. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XII/102/2019 Rady Miejskiej Rakoniewic, z 

dnia 20 grudnia 2019 r., w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2020-2023 – Uchwała XXII/169/2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXII/169/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/102/2019 Rady Miejskiej 

Rakoniewic, z dnia 20 grudnia 2019 r., w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2020-2023 stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2021 - 2024. 

Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na 

lata 2021 – 2024 przedstawiła Skarbnik Gminy (projekt uchwały stanowi załącznik nr 18  

do protokołu). 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała opinię pozytywną o projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy (kopia Uchwały Nr SO-0957/17/12/Ln/2020 Składu Orzekającego RIO w 

Poznaniu, z dnia 30.11.2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Rakoniewice na lata 2021 - 2024 stanowi załącznik nr 19 do protokołu).   
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Dalej Skarbnik przedstawiła autopoprawki do projektu uchwały (autopoprawki stanowią 

załącznik nr 20 do protokołu) 

 

Radni do przedstawionych autopoprawek nie zgłosili uwag ani żadnych wniosków.  

Na koniec Skarbnik odczytała postanowienia projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały, uwzględniający 

zaproponowane autopoprawki Burmistrza.  

 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2021 – 2024 – Uchwała XXII/170/2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty. 

Uchwała Nr XXII/170/2020 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2021 – 2024 stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały budżetowej na 2021 rok. 

 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej: 

Rozpoczynając procedurę uchwalenia budżetu Skarbnik Gminy, w imieniu Burmistrza, 

przedstawiła projekt budżetu Gminy Rakoniewice na 2021 rok (projekt budżetu stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu).  

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie  uchwały budżetowej: 

Regionalna Izba Obrachunkowa w Poznaniu wydała pozytywną opinię o projekcie budżetu 

Gminy na 2020 rok (kopia Uchwały Nr SO-0952/17/12/Ln/2020 Składu Orzekającego RIO w 

Poznaniu, z dnia 30.11.2020 r., w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej 

Gminy Rakoniewice na 2021 r. stanowi załącznik nr 23 do protokołu).  
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c) odczytanie opinii Komisji Rady o projekcie budżetu: 

Komisje Rady, na posiedzeniu w dniu 09 grudnia 2020 r., wypracowały opinie do projektu 

budżetu na rok 2021 (opinia Komisji Budżetowej stanowi załącznik nr 24 do protokołu, 

opinia Komisji Oświaty stanowi załącznik nr 25 do protokołu, opinia Komisji Rolnictwa 

stanowi załącznik nr 26 do protokołu).  

 

d) wyrażenie stanowiska przez Burmistrza w sprawie wniosków zawartych w opiniach 

Komisji Rady: 

 

Komisje Rady w swych opiniach o projekcie budżetu nie sformułowały żadnych wniosków 

wydając opinie pozytywne. 

   

e) odczytanie propozycji wniosków zgłoszonych przez radnych przed rozpoczęciem sesji,  

a nie uwzględnionych w projekcie budżetu: 

 

Żaden radny nie zgłosił wniosku do projektu uchwały budżetowej.  

 

f) przedstawienie autopoprawek Burmistrza do projektu budżetu: 

 

Skarbnik, w imieniu Burmistrza, przedstawiła autopoprawki do projektu budżetu 

(autopoprawki stanowią załącznik nr 27 do protokołu).  

 

g) dyskusja nad projektem budżetu: 

 

Nikt nie zabrał głosu w tym punkcie. 

 

h) głosowanie nad autopoprawkami Burmistrza do projektu budżetu: 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przedstawione autopoprawki Burmistrza do 

projektu budżetu na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: głosowanie nad autopoprawkami Burmistrza do projektu 

budżetu 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła autopoprawki Burmistrza do projektu 

budżetu.    

 

i) głosowanie wniosków Komisji Rady nie uwzględnionych przez Burmistrza  

w autopoprawkach i pozostałych zgłoszonych wniosków: 

W związku z tym, że ani Komisje ani radni nie zgłosili żadnych wniosków, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego, ostatniego podpunktu procedury uchwalania budżetu. 

 

j) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej: 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: głosowanie nad projektem uchwały budżetowej – Uchwala 

XXII/171/2020 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Józef Bernakiewicz, Wiesław Borowski, Gabriela Cielecka, Bartosz Janowski, Wiesław 

Kalemba, Krzysztof Krawczyk, Katarzyna Krysmann, Marek Maćkowiak, Adam Madalinski, 

Dariusz Mikołajczyk, Sławomir Olejnik, Rafał Siemieńczuk, Tomasz Tadeusz, Halina Wajs 

 

NIEOBECNI (1) 

Leszek Joksz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że projekt uchwały został przyjęty.  

Uchwała Nr XXII/171/2020 w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok stanowi  

załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Pkt 13. Wolne wnioski i informacje.  

Radny Rafał Siemieńczuk zapytał o planowaną inwestycją dotyczącą ulicy Gościeszyńskiej  

w Rostarzewie. Gmina nie otrzymała dofinansowania na tę inwestycję (wniosek o środki  

z  Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych został rozpatrzony negatywnie) w związku  

z tym radny zapytał, czy będziemy dalej starać się o środki zewnętrzne na jej realizację, czy 

będziemy próbowali wykonać ją z własnych środków. 

 

Głos zabrał Burmistrz Rakoniewic. Na wstępie podziękował za podjęcie uchwały budżetowej 

na przyszły rok.  

W sprawie wniosków składanych przez samorządy o środki unijne na realizację różnych 

inwestycji Burmistrz poinformował, że ich rozpatrzenie wywołało poruszenie w całym kraju. 
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Stwierdził, że trudno nazwać, to co się wydarzyło, postepowaniem konkursowym. Burmistrz 

dodał, że Gmina nadal będzie się starała pozyskiwać środki zewnętrzne i będzie stawała do 

konkursów.    

Dalej Burmistrz przedstawił krótkie posumowanie nt. poziomu odzysku z różnych frakcji 

odpadów komunalnych, przygotowane przez Związek Międzygminny Centrum 

Zagospodarowania odpadów SELEKT w Czempiniu. W mijającym roku w Gminie 

Rakoniewice odzysk ten wyniósł 30,91 %. Jest to poniżej zakładanych poziomów recyklingu  

i gdyby Gmina nie należała do Związku, w takiej sytuacji musiałaby zapłacić tzw. opłatę 

środowiskową. Burmistrz przybliżył kwoty opłat za składowanie odpadów, jakie uiszcza 

Związek na tzw. „bramie”.  Poinformował również, że do biura Związku zostaną zatrudnione 

dwie dodatkowe osoby, które będą zajmowały się windykacją. 

    

Radny Wiesław Kalemba zapytał, czy w związku z powyższym należy spodziewać się 

podwyżki opłat za odbiór śmieci. 

 

Burmistrz odpowiedział, że ten temat w ogóle nie był podejmowany, ale zauważył,  

że aktualnie funkcjonuje to na granicy opłacalności. Przypomniał, że te podwyżki wynikają  

z opłat środowiskowych, które Sejm narzuca na samorządy.  

 

Radny Rafał Siemieńczuk zapytał, czy Związek jest w stanie określić, ilu mieszkańców nie 

ma podpisanej jeszcze deklaracji śmieciowej. 

 

Burmistrz potwierdził, dodając, że przy następnym spotkaniu będzie mógł podać jakie jest 

zadłużenie mieszkańców naszej Gminy w tym zakresie. 

 

Radny Józef Bernakiewicz poinformował, że z końcem grudnia br. przestaje funkcjonować  

w Jabłonnie filia Nadobrzańskiego Banku Spółdzielczego w Rakoniewicach. Mieszkańcy są 

rozczarowani. Dyrekcja banku poinformowała, że podejmuje takie kroki z przyczyn 

ekonomicznych. Radny zapytał, czy ktoś z Urzędu Gminy rozmawiał w tej sprawie z dyrekcją 

banku. 

 

Burmistrz odpowiedział, że wie o tej decyzji. Pomocny mieszkańcom może być, czynny od 

niedawna, market, w którym można także wypłacić gotówkę, czy inne sklepy. Wyjaśnił, że 

samorząd lokalny na tę decyzję nie ma żadnego wpływu.      
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Radna Gabriela Cielecka zapytała, czy wiadomo, gdzie w Gminie Rakoniewice będzie 

znajdował się punk szczepień przeciwko COVID-19. 

 

Burmistrz odpowiedział, że lekarze rodzinni zgłaszają swoje placówki do przeprowadzania 

tych szczepień. Należy również wsłuchiwać się w to, co mówi Minister Zdrowia, także  

o mobilnych punktach szczepień. Obecnie należy cierpliwie czekać, a jeśli samorząd będzie 

wiedział coś więcej, mieszkańcy Gminy zostaną o tym natychmiast poinformowani. 

 

W związku ze zbliżającymi się Świętami Bożego Narodzenia oraz Nowym Rokiem Burmistrz 

oraz Przewodniczący Rady złożyli wszystkim życzenia.  

 

Nikt więcej nie zabrał głosu w tym punkcie.  

 

Pkt 14. Zakończenie obrad.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany, w związku  

z czym ogłosił zakończenie obrad XXII sesji VIII kadencji Rady.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano  

Rakoniewice, dnia 28 grudnia 2020 r.  

Przewodniczący Rady  

Krzysztof Krawczyk 

 

..................................... 

Protokolant                     

Magdalena Chojnacka  

 

.................................. 

 
 

Wykaz dokumentacji w formie załączników do protokołu : 

 

1. Lista obecności radnych. 

2. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Plan pracy Rady na rok 2021. 

4. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2020 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju 

Gospodarczego za 2020 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw Społecznych za 2020 r. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego za 2020 r. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji za 2020 rok. 

9. Plan pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2021. 
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10. Plan pracy Komisji Budżetowej Mienia Komunalnego i Rozwoju Gospodarczego na  

rok 2021. 

11. Plan pracy Komisji Oświaty i Spraw Społecznych na rok 2021. 

12. Plan pracy Komisji Rolnictwa i Środowiska Naturalnego  na rok 2021. 

13. Uchwała Nr XXII/165/2020 w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Gminy Rakoniewice 

14. Uchwała Nr XXII/166/2020 w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Rakoniewice 

15. Uchwała Nr XXII/167/2020 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości dla 

przedsiębiorców na terenie gminy Rakoniewice 

16. Uchwała Nr XXII/168/2020 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok 

17. Uchwała Nr XXII/169/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XII/102/2019 Rady Miejskiej 

Rakoniewic, z dnia 20 grudnia 2019 r., w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2020-2023 

18. Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rakoniewice na 

lata 2021 – 2024. 

19. kopia Uchwały Nr SO-0957/17/12/Ln/2020 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 

30.11.2020 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Rakoniewice na lata 2021 - 2024  

20. Autopoprawki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2021 – 20214 

21. Uchwała Nr XXII/170/2020 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Rakoniewice na lata 2021 – 2024 

22. Projekt budżetu Gminy Rakoniewice na 2021 rok. 

23. kopia Uchwały Nr SO-0952/17/12/Ln/2020 Składu Orzekającego RIO w Poznaniu, z dnia 

30.11.2020 r., w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy 

Rakoniewice na 2021 r.  

24. Opinia Komisji Budżetowej o projekcie budżetu na 2021 rok.  

25. Opinia Komisji Oświaty o projekcie budżetu na 2021 rok. 

26. Opinia Komisji Rolnictwa o projekcie budżetu na 2021 rok. 

27. Autopoprawki Burmistrza do projektu budżetu na 2021 rok. 

28. Uchwała Nr XXII/171/2020 w sprawie uchwały budżetowej na 2021 rok 
 

 

 

 


